

Magnetic Frame

Product Name: Magnetic Frame

Package Size: 1 set

Application: For separation of magnetic beads and solution.

Description: These products are suitable for the magnetic separation of magnetic beads in 1.5 ml centrifuge tube, 15 ml centrifuge tube, 200 µl PCR plate, 8-tube strip or 200 µl PCR tubes. The average magnetic separation time is 10 sec. It can be used for the rapid separation of nucleic acids, proteins, cells and other substances.

Product Components:

These products consist of the following components:

| Reagent Name | OSE-MF-01 | OSE-MF-02 | OSE-MF-03 | OSE-MF-04 |
|-----------------------------------|-----------|-----------|-----------|-----------|
| Magnetic Frame | 1 set | - | - | - |
| Demagnetization Stand | 1 set | - | - | - |
| 1.5 ml Centrifuge Tube Holder | 1 set | - | - | - |
| 15 ml Centrifuge Tube Holder | 1 set | 1 set | - | - |
| 15 ml Centrifuge Tube Base | 1 set | - | - | - |
| 200 µl PCR Plate Magnetic Frame | - | - | 1 set | - |
| 8-Tube Strip (0.2 ml) Magic Frame | - | - | - | 1 set |
| Handbook | 1 | 1 | 1 | 1 |

Precautions: These products contain very strong permanent magnets, please be caution about the following notes.

1. People wearing a pacemaker or any other medical magnetized implant should not use this product unless advised by a health professional.
2. Try to avoid contact with metal substances and other magnets.
3. Keep the product away from credit cards, all magnetic products and recording equipment.
4. Keep the product away from precision instruments, watches, electronic equipment, displays and monitors.
5. These products have strong magnetism and can attract ferromagnetic materials such as iron, nickel, cobalt and other metals, so it should be handled carefully.
6. The applicable operating temperature of the product is -40°C ~ 80°C.

Cleaning and Disinfection

These products are not suitable for high temperature and high pressure sterilization. If cleaning is needed, spray and/or wipe with 70% ethanol, 1% sodium hypochlorite solution or 0.1 M HCl solution. Do not submerge in aqueous solution for a long time.

Manufacturer

Manufacturer name:
TIANGEN BIOTECH (BEIJING) CO., LTD.

Registered and production address:
Building 5, No. 86, Shuangying West Road, Science and Technology Park, Changping District, Beijing

Post code: 102299

Contact Number: 800-990-6057

磁力架

品名: 磁力架

包装: 1套

应用: 用于磁珠和溶液的分离。

说明: 本品适用于1.5 ml离心管、15 ml离心管、200 µl PCR板、8联排管或200 µl PCR管中的磁珠磁选。平均磁选时间为10秒。可用于核酸、蛋白质、细胞等物质的快速分离。

产品组成:

本产品由以下组件组成:

| 产品名称 | OSE-MF-01 | OSE-MF-02 | OSE-MF-03 | OSE-MF-04 |
|--------------------|-----------|-----------|-----------|-----------|
| 磁力架 | 1套 | - | - | - |
| 脱磁支架 | 1套 | - | - | - |
| 1.5 ml 离心管架 | 1套 | - | - | - |
| 15 ml 离心管管架 | 1套 | 1套 | - | - |
| 15 ml 离心管底托 | 1套 | - | - | - |
| 200 µl PCR 板磁力架 | - | - | 1套 | - |
| 200 µl PCR/八联排管磁力架 | - | - | - | 1套 |
| 说明书 | 1 | 1 | 1 | 1 |

注意事项:

这些磁铁含有很强的永磁体, 请注意以下注意事项。

1. 心脏起搏器或任何其他医用磁性植入物的患者, 除非得到健康专家的建议, 否则不应使用本产品。
2. 尽量避免接触金属物质和其他磁铁。
3. 使产品远离信用卡等所有磁性产品和录音设备。
4. 使产品远离精密仪器、手表、电子设备和显示器。
5. 本品具有很强的磁性, 能吸引铁、镍、钴等铁磁性物质, 使用时应小心轻放。
6. 产品适用工作温度为-40°C~80°C。

清洁消毒

本产品不适用于高温高压灭菌。如果需要清洁, 用70%乙醇、1%次氯酸钠溶液或0.1 M HCl溶液喷洒和/或擦拭。不要长时间浸泡在水溶液中。

生产商信息

生产厂家: 天根生化科技(北京)有限公司

注册生产地址: 北京市昌平区科技园区双营西路86号院5号楼

邮编: 102299

免费咨询电话: 800-990-6057